For the English version of this press release, please refer to page 3.



شركة المحار القابضة تعلن عن نتائجها المالية لعام 2024: ارتفاع صافي الربح العائد لمساهمي الشركة بنسبة 35% على أساس سنوي

- الإيرادات: 800.4 مليون ريال قطري، بزيادة قدرها 17% مقارنة بـ 683.2 مليون ريال قطري في عام 2023
- عافى الربح: 35.2 مليون ربال قطري، بارتفاع بنسبة 64% مقارنة به 21.9 مليون ربال قطري في عام 2023
 - هامش صافى الربح: 4.4% فى السنة المالية 2024 (+1.3 نقطة مئوبة على أساس سنوي)
- صافي الربح العائد لمساهمي الشركة: 38.1 مليون ريال قطري، بزيادة قدرها 35% مقارنة بـ 28.2 مليون ريال قطري في عام 2023
- ربحية السهم: 0.18 ريال قطري، بارتفاع بنسبة 29% مقارنة بـ 0.14 ريال قطري في عام 2023، مما يعكس زيادة في قيمة
 حقوق المساهمين
 - مساهمة قطاع الطاقة: 87.3% من إجمالى الإيرادات في السنة المالية 2024

الدوحة، قطر، 17 فبر اير 2024 – يسر شركة المحار القابضة (ش.م.ع.ق) ("المحار" أو "الشركة")، الشركة الرائدة في تقديم المنتجات والخدمات المختصة لقطاعات الطاقة والانشاءات والبنية التحتية في قطر ، أن تعلن عن نتائجها المالية للسنة المالية 2024 المنتهية في 31 ديسمبر 2024.

شهدت المحار عامًا من الأداء المالي والتشغيلي القوي في عام 2024، حيث ارتفعت الإيرادات بنسبة 17% لتصل إلى 800.4 مليون ريال قطري، مما يعكس الطلب المستمر على منتجاتها وخدماتها. كما ارتفع صافي الربح بنسبة قوية بلغت 64% ليصل إلى 35.2 مليون ريال قطري، مدفوعًا بتحسين الكفاءة التشغيلية والنهج المنضبط في إدارة التكاليف. بالإضافة إلى ذلك، ارتفع صافي الربح العائد لمساهمي الشركة بنسبة 35% ليصل إلى 38.1 مليون ريال قطري، مما يعزز الأداء المالي القوي للشركة. وارتفعت ربحية السهم إلى 0.18 ريال قطري، بزيادة قدرها 29% مقارنة بالعام السابق، مما يعكس التزام الشركة بخلق قيمة لمساهميا.

جاء هذا الأداء القوي مدعومًا بالنمو عبر القطاعات الرئيسية، حيث استمر قطاع الطاقة في كونه المساهم الأكبر، ممثلًا 87.3% من إجمالي إيرادات الشركة، مدفوعًا بشكل أساسي بمحفظة شركاتها. كما ارتفع إجمالي الربح إلى 144.5 مليون ريال قطري مقارنة

صفحة 1 من 4

بـ 140.2 مليون ريال قطري في عام 2023، مع انخفاض طفيف في هوامش إجمالي الربح. ومع ارتفاع إجمالي حقوق الملكية إلى 353.2 مليون ريال قطري، عززت المحار قوتها المالية ومكانتها الاستراتيجية في قطاعي الطاقة والبنية التحتية المتناميين في قطر.

على الصعيد التشغيلي، حققت المحار خلال العام تقدمًا كبيرًا في دفع مبادراتها الاستراتيجية وتعزيز قدراتها التشغيلية. استثمرت الشركة في البنية التحتية الرقمية، حيث قامت بتطوير أنظمة تخطيط موارد المؤسسات (ERP) وتنفيذ نظام SAP لتحسين الكفاءة وتقديم الخدمات. كما استمرت جهود التوسع في قطاعي الطاقة والبنية التحتية، مع زيادة الطلب على الأجهزة المقاومة للانفجار المُصنَّعة محليًا وتجميعات لوحات التحكم ذات الجهد المنخفض والمتوسط. كما ظهر التزام الشركة بقيمة المشتريات (ICV) من خلال مشاركتها في مشاريع كبرى مثل توسعة حقل الشمال، ومجمع رأس لفان للبتروكيماويات، ومشروع قافكو 7.

وشملت التحسينات أيضًا توسيع مركز الخدمة في رأس لفان، الذي يمتد الآن على مساحة 42,000 متر مربع، مما عزز قدرات المحار في مجالات التشغيل الآلي للصمامات، وأنظمة التحكم، والأجهزة الدقيقة، مما يعزز مكانتها كمزود خدمات أساسي للقطاع الصناعي في قطر. كما تم الاعتراف بمساهمة المحار في تطوير الموردين المحليين من خلال مشاركتها في مؤتمر توطين في نوفمبر 2024، مما يؤكد جهودها المستمرة لدعم الأهداف الاقتصادية الوطنية.

وفي إطار استراتيجيتها المؤسسية الأشمل، أحرزت المحار تقدمًا في انتقالها إلى السوق الرئيسية لبورصة قطر. وبعد حصولها على موافقة هيئة قطر للأسواق المالية في يناير 2025، تعمل الشركة حاليًا بشكل وثيق مع البورصة والجهات المعنية لاستكمال إجراءات الانتقال. ومن المتوقع أن يسهم هذا التحول في تعزيز مكانة المحار في السوق، وتحسين السيولة، وجذب قاعدة أوسع من المستثمرين، مما يعزز وجودها في السوق القطري.

لمزيد من التفاصيل حول الشركة يرجى زيارة الموقع الإلكتروني للشركة https://almahharholding.com أو مراسلة البريد الالكتروني: <u>investorrelations@almahharholding.com</u>

معلومات مهمة

تم إعداد هذا البيان الصحفي من قبل شركة المحار القابضة (ش.م.ع.ق.) ("الشركة") لأغراض إعلامية فقط. لا يشكل هذا البيان الصحفي عرضا أو دعوة أو التماسا لأي عرض للاكتتاب أو شراء أي أسهم أو أوراق مالية أخرى أو توصية بالاستثمار في أي أسهم أو أوراق مالية أخرى. لا يقصد من هذا البيان الصحفي الاعتماد عليه كأساس لقرار الاستثمار ، وهو ليس كاملا ولا ينبغي افتراض أنه مكتمل. يتم توفيره لأغراض المعلومات فقط. يخضع أي استثمار لمخاطر مختلفة ، لم يتم تحديد أي منها هنا. يجب النظر بعناية في جميع هذه المخاطر من قبل المستثمرين المحتملين قبل اتخاذ أي قرار استثماري.

في حين أن المعلومات الواردة في هذا المستند قد تم نشرها بحسن نية ، فإن الشركة لا تقدم أي ضمانات أو ضمانات أو تأكيدات أخرى (صريحة أو ضمنية) فيما يتعلق بدقة أو اكتمال هذه المعلومات. لا تتحمل الشركة والشركات التابعة لها وأي من مديريها أو مسؤوليها أو شركائها أو أعضائها أو موظفيها أو وكلائها أو مستشاريها أي التزام أو مسؤولية ولا تدين بأي واجب رعاية لأي عواقب لأي شخص يتصرف بالاعتماد على المعلومات الواردة في هذا البيان الصحفي أو لأي قرار يستند إليه. لا تتعهد الشركة بتوفير الوصول إلى أي معلومات إضافية أو تحديث هذا البيان الصحفي أو تصحيح أي أخطاء قد تصبح واضحة.

تستند البيانات الواردة في هذا البيان الصحفي والتي ليست حقائق تاريخية إلى التوقعات والتقديرات والتوقعات والآراء والمعتقدات الحالية للشركة. وتنطوي هذه البيانات على مخاطر معروفة وغير معروفة، وشكوك وعوامل أخرى، ولا ينبغي الاعتماد عليها. بالإضافة إلى ذلك، يحتوي هذا البيان الصحفي على "بيانات تطلعية". قد تختلف الأحداث أو النتائج الفعلية أو الأداء الفعلي للشركة ماديا عن تلك المنعكسة أو المتوخاة في هذه البيانات التطلعية.

لم تتم الموافقة على هذا البيان الصحفي من قبل هيئة تنظيم الأوراق المالية في قطر أو أي دولة أو ولاية قضائية أخرى.



صفحة 2 من 4



Al Mahhar Holding announces 2024 financial results: 35% year on year increase in net profit to equity holders

- **Revenue:** QAR 800.4 million, an increase of 17% from QAR 683.2 million in 2023
- Net profit: QAR 35.2 million, up 64% from QAR 21.9 million in 2023
- **Net profit margin:** 4.4% in FY 2024 (+1.3 percentage points YoY)
- Net profit to equity holders: QAR 38.1 million, up 35% from QAR 28.2 million in 2023
- Earnings per share: QAR 0.18, up 29% from QAR 0.14 in 2023, reflecting increased shareholder value
- Energy segment contribution: 87.3% of total revenue in FY 2024

Doha, Qatar, 17 February 2025 – Al Mahhar Holding Company Q.P.S.C. ("**Al Mahhar**" or the "**Company**"), one of the leading services and specialized products providers to the energy and infrastructure sectors in the State of Qatar, is delighted to announce its financial results for the financial year 2024 which ended on 31 December 2024 (FY 2024).

Al Mahhar delivered a year of strong financial and operational performance in 2024, with revenue growing by 17% to QAR 800.4 million, demonstrating sustained demand for its products and services. The Company's net profit increased by a strong 64% to QAR 35.2 million, reflecting increased operational efficiencies and a disciplined approach to cost management. Additionally, net profit to equity holders rose by 35% to QAR 38.1 million, further highlighting the Company's robust financial performance. Earnings per share rose to QAR 0.18, a 29% increase from the previous year, highlighting the Company's commitment to creating value for shareholders.

The strong performance was driven by growth across key business segments. The energy segment continues to be a dominant contributor, representing 87.3% of the Company's total revenue, largely fueled by its portfolio of companies. Gross profit increased to QAR 144.5 million from QAR 140.2 million in 2023, reflecting a slight decrease in gross profit margins. With total equity increasing to QAR 353.2 million, AI Mahhar reinforced its financial strength and strategic positioning in Qatar's expanding energy and infrastructure sectors.

On the operational front, during the year AI Mahhar made significant progress in advancing its strategic initiatives and strengthening its operational capabilities. The Company invested in digital infrastructure, enhancing its enterprise resource planning (ERP) systems and implementing SAP to improve efficiency and service excellence. Expansion efforts continued in both the energy and infrastructure sectors, with increased orders for locally manufactured explosion-proof devices and LV/MV switchgear assemblies. The Company's commitment to In-Country Value (ICV) was evident through its participation in major projects such as the North Field Expansion, Ras Laffan Petrochemical Complex, and Ruya Offshore.



Facility enhancements were also a key focus, with the continued expansion of the Ras Laffan engineering service center, which now spans 42,000 square meters. This facility has bolstered Al Mahhar's capabilities in valve automation, controls, and instrumentation, further establishing the Company as a critical service provider to Qatar's energy sector. Al Mahhar's contribution to local supplier development was recognized through its participation in the Tawteen Conference in November 2024, demonstrating its ongoing efforts to support national economic objectives.

As part of its broader corporate strategy, Al Mahhar has also progressed on its intended to the Qatar Stock Exchange (QSE) Main Market. Following approval from the Qatar Financial Markets Authority (QFMA) in January 2025, the Company is now working closely with the QSE and the concerned authorities to finalize the transfer process. This move is expected to enhance Al Mahhar's market visibility, improve liquidity, and attract a broader investor base, further strengthening its position in the Qatari market.

Al Mahhar's Chairman, Mr. Fahad Al Fardan commented: "2024 has been a year of successful execution for Al Mahhar. Our revenue growth of 17% and net profit growth of 64% reflect our ability to capitalize on market opportunities while maintaining financial discipline. The progress we have made operationally and strategically, including our intended transfer to the Main Market, positions us well for continued growth. We remain committed to delivering value to our shareholders and supporting Qatar's economic and industrial development."

Looking ahead, Al Mahhar aims to build on its strong momentum by leveraging opportunities in Qatar's growing energy sector. The Company remains focused on operational excellence, strengthening its market leadership, and driving long-term sustainable growth.

For further information and respective details on Al Mahhar, please visit <u>https://almahharholding.com/</u> or contact investor relations at <u>investorrelations@almahharholding.com.</u>

Important information

This press release has been prepared by Al Mahhar Holding Company Q.P.S.C. (the "Company") for informational purposes only. This press release does not constitute an offer or invitation or solicitation of any offer to subscribe for or purchase any shares or other securities or a recommendation to invest in any shares or other securities. This press release is not intended to be relied upon as the basis for an investment decision, and is not, and should not be assumed to be, complete. It is provided for information purposes only.

Whilst the information in this document has been published in good faith, the Company does not provide any guarantees, representations, warranties or other assurances (express or implied) regarding the accuracy or completeness of this information. The Company, its affiliates and any of its or their respective directors, officers, partners, members, employees, agents or advisers assume no liability or responsibility and owe no duty of care for any consequences of any person acting in reliance on the information contained in this press release or for any decision based on it. The Company does not undertake to provide access to any additional information or to update this press release or to correct any inaccuracies which may become apparent.

Statements contained in this press release that are not historical facts are based on current expectations, estimates, projections, opinions and beliefs of the Company. Such statements involve known and unknown risks, uncertainties and other factors, and reliance should not be placed thereon. In addition, this press release contains "forward-looking statements." Actual events or results or the actual performance of the Company may differ materially from those reflected or contemplated in such forward-looking statements.

This press release has not been submitted to or approved by the securities regulatory authority of Qatar or any other state or jurisdiction.

Press Release end.

